
آرمان ملی: مجمع عمومی سالیانه باشگاه پرسپولیس 
در حالی روز گذشته برگزار شد که بحث اعضای معرفی شده 
از سوی وزارت ورزش برای عضویت در هیات مدیره مورد 

مناقشه قرار گرفت. 
   مشکل مجمع 

مجمع عمومی سالیانه باشگاه پرسپولیس از ساعت 9 صبح 
دیروز در محل این باشگاه برگزار شد. در این جلسه با پیشنهاد 
وزارت ورزش مقرر شد حسن طباطبایی رئیس فدراسیون 
کاراته و ابراهیم شکوری بازیکن پیشین سرخپوشان به عنوان 
دو عضو جدید به هیات مدیره باشگاه پرسپولیس اضافه 
شوند، اما با توجه به اینکه انتخاب اعضای هیات مدیره در 
دستور جلسه مجمع وجود نداشت، این موضوع با مخالفت 
سازمان خصوصی سازی همراه شد. به همین دلیل نماینده 
سازمان خصوصی سازی و نماینده سازمان بورس حاضر به 

امضای صورت جلسه نشدند.
   توضیح مدیرعامل 

رضا درویش پس از برگزاری مجمع عمومی سالیانه باشگاه 
پرسپولیس گفت: دستور جلسه رسیدگی به صورت های مالی 
سالانه بود. نزدیک به 18 بند صورت های مالی باقی مانده 
از سال 84 به بعد بود که باید به آن رسیدگی می شد. وزارت 
ورزش همکاری خوبی برای رفع موانع داشت. ان شاءا... 
بتوانیم در صورت های مالی این موارد برطرف شود. وی 
درباره عدم امضای دستور جلسه درباره انتخاب سیدحسن 
طباطبایی و ابراهیم شکوری اعضای جدید هیات مدیره 
توسط سازمان خصوصی سازی گفت: سازمان خصوصی سازی 
ایراد گرفت؛ چون در دستور جلسه نبود و قرار شد موانع 
برطرف شود تا بتوان نفرات جدید را ثبت کرد. ظاهراً وزارت 
ورزش هم مقصر نیست و دستور جلسه برای سه هفته پیش 
است. در آن زمان نه خبیری استعفا کرده بود و نه حدادی. 
این دو بعد از آن استعفا کردند و به همین خاطر در دستور 
جلسه امروز نبود. آقای شهریاری و هیات مدیره با استعفای 
پیمان حدادی مخالفت کرده و ظاهراً این موضوع به وزارت 

ورزش منعکس نشده بود. 
   سازمان خصوصی سازی 

کتفا  سازمان خصوصی سازی به این اظهارات درویش ا
نکرد و دقایقی پیش در وبسایت رسمی خود مصاحبه معاون 
این سازمان را منتشر کرد که حکایت از رد درخواست عضویت 
شکوری و طباطبایی در هیات مدیره پرسپولیس داشت. 
محمد صادق واعظی، نماینده سازمان خصوصی سازی در 

جلسه مجمع این شرکت، گفت: گزارش حسابرس و بازرس 
قانونی شرکت پرسپولیس نیز در جلسه مطرح و مجمع در این 
زمینه تکالیفی جهت بهبود عملکرد شرکت تعیین کرد. واعظی 
در ادامه عنوان کرد: با عنایت به اینکه موضوع تغییر در ترکیب 
اعضای هیات مدیره شرکت در دستور مجمع نبوده، نماینده 
کم بر شرکت های  سازمان بورس با استناد به مقررات حا
بورسی و فرابورسی، با طرح این موضوع در این جلسه مخالفت 
کرد. معاون سازمان خصوصی سازی گفت: با طرح این موضوع 
از سوی نماینده سازمان بورس، مجمع نیز به درستی با طرح 
موضوع تغییر در ترکیب اعضای هیات مدیره، با استناد به 
قوانین و مقررات موضوعه در این زمینه مخالفت کرد. آنچه 
معاون سازمان خصوصی سازی به آن اشاره دارد، مسأله 
تفاوت بین صورت جلسه مجمع و اتفاقی است که در این 
خ داده است. مجمع پرسپولیس بر اساس دستور  جلسه ر
جلسه ای که شب گذشته از سوی باشگاه منتشر شد، بررسی 
صورت های مالی بوده و انتخاب اعضای هیات مدیره در این 
دستور جلسه قرار نداشته است. حالا سازمان خصوصی سازی 
اعلام کرده که باید مجمع فوق العاده دیگری تشکیل شود تا به 
این ترتیب ابراهیم شکوری و حسن طباطبایی مورد بررسی و 

انتخاب دوباره قرار بگیرند. 
   نظر معاون وزیر ورزش 

معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش و جوانان گفت 
که جلسه ای با مدیرعامل پیشین پرسپولیس برای بازگشت 
به این باشگاه برگزار نشده است. محمدشروین اسبقیان پس 
از برگزاری مجمع باشگاه پرسپولیس، گفت: موضوع جلسه 
مسائل صورت های مالی بود که توسط حسابرس گزارش و 
ع وقت نسبت به اصلاح موارد،  قرار شد هیات مدیره در اسر

اقدامات لازم را انجام دهد. 
مشکلات باشگاه از سوی مدیرعامل و رئیس هیات مدیره 
ح شد. سازمان خصوصی سازی در این مجموعه کمک  مطر
می کند و نظرات آنها ارائه شد. گزارش این مجمع به استحضار 
وزیر محترم می رسد و نهایتاً وزارت ورزش هر دو باشگاه 
پرسپولیس و استقلال را حمایت معنوی و مدیریتی می کند 
و نظارت دارد. وی ادامه داد: 2 عضو هیات مدیره باشگاه هم 
استعفا داده بودند و با جدایی خبیری و حدادی موافقت و 
سیدحسن طباطبایی )رئیس فدراسیون کاراته( جایگزین 
خبیری شد و باید از فدراسیون کاراته جابه جا شود. ابراهیم 
شکوری هم به عنوان عضو دیگر هیات مدیره حضور خواهد 
داشت. امیدواریم با تلاش و تصمیم های خوب و نظارت 

وزارت ورزش باشگاه پرسپولیس به آرامش خوبی برسد. 
کنش به این  معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش در وا
موضوع که یکی از مشکلات اساسی سرخابی ها مسائل مالی 
است، عنوان کرد: باشگاه هایی مانند پرسپولیس و استقلال 
که هزینه های زیادی دارند، لازم است که هزینه های آنها 
تأمین شود. بخشی از این هزینه ها باید با تدابیر هیات مدیره 
و مدیرعامل تأمین شود و ما هم به عنوان وزارت ورزش حامی 
هستیم و نظارت داریم تا مسائل این دو باشگاه حل و فصل 
شود. اسبقیان در پاسخ به این سؤال که شکوری پیش از 
این سابقه خوبی در باشگاه پرسپولیس نداشته و آیا حضور 
دوباره او در این باشگاه با مطالعه انجام شده است؟ تصریح 
کرد: قطعا این اتفاق با مطالعه بوده است. شکوری سال ها در 
گر موردی هم بوده،  فوتبال و پرسپولیس حضور داشته است. ا
وزارت ورزش نظارتش را دارد و هرجا احساس کند مشکلی 
پیش می آید، قطعاً ورود می کند. وی در خصوص اینکه در 
روزهای گذشته درباره رضا درویش هم صحبت هایی زیادی 
مطرح شد و او در سمت خود ماندگار شد، گفت: طبیعی است 
که اعضای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس در این خصوص 
باید تصمیم  بگیرند و ما به تصمیمات هیات مدیره احترام 
خواهیم گذاشت. معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش 
کبر طاهری  در پاسخ به این پرسپولیس که افرادی مانند علی ا
و... برای مدیریت پرسپولیس با وزیر جلسه برگزار کرده اند، 
صحت دارد؟ خاطرنشان کرد: من به عنوان معاون قهرمانی 
وزارت ورزش، از شما این موضوع را می شنوم و جلساتی در 
این خصوص نداشتیم. تصمیم گیری در خصوص باشگاه 
پرسپولیس و مدیریت این باشگاه توسط هیات مدیره انجام 

می شود. 
اسبقیان در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه مشکلات 
کجا رسید؟ یادآور شد:  مالیاتی پرسپولیس و استقلال به 
این موضوع بحث شد و در حال پیگیری هستند. بخشی از 
مالیات ها کم شده است. دلبری عضو هیات مدیره گزارش 
خوبی داد و در تلاش هستند که مشکل مالیاتی حل شود. 
وی درباره بلوکه شدن حساب های پرسپولیس و استقلال 
در فیفا، عنوان کرد: این یک حرکت ناجوانمردانه است که 
توسط استکبار جهانی صورت می گیرد. ورزش سیاسی نیست. 
استکبار جهانی به سرکردگی آمریکا سیاسی نگاه و پاداش 
ورزشکاران ما را بلوکه می کنند که اوج ناجوانمردانی است. دنیا 
باید بداند که کشور ما مظلومانه مورد تهاجم استکبار جهانی 

قرار گرفته است. 

11ورزش سال پنجم
شماره   1768

چهار شنبه 
1402 .11 .25
04    شعبان     1445/    14     فوریه     2024

a r m a n m e l i . i r

حضور طارمی در تست های  
پزشکی اینتر به تعویق افتاد 

در حالی که رسانه های ایتالیایی شب گذشته 
خبر داده بودند که مهدی طارمی مهاجم ایرانی 
پورتو دیروز )سه شنبه( با حضور در شهر میلان 
در تست های پزشکی باشگاه اینتر شرکت خواهد 
کرد و در ادامه فرایند عقد پیش قرارداد با این 
باشگاه ایتالیایی را طی خواهد کرد تا در پایان 
فصل به عنوان بازیکن آزاد به جمع نراتزوری 
ملحق شود، حالا خبر می رسد که حضور او در 
تست های پزشکی این باشگاه ایتالیایی به 
تعویق افتاده است. جان لوکا دی مارتزیو خبرنگار 
سرشناس ایتالیایی و کارشناس نقل وانتقالات 
ایتالیا«  اسپورت  »اسکای  تلویزیونی  شبکه 
خبر داد؛ در باشگاه اینتر به نظر می رسید روز 
سه شنبه 13 فوریه )24 به همن( روز مهدی 
طارمی باشد اما همه چیز به تعویق افتاده است؛ 
هم پروازی که باید مهاجم ایرانی را به میلان 

می برد و هم تست های پزشکی. 

ویژه

کتور  روز دوشنبه تیم امید ترا
در دیداری حساس مقابل 
فولاد قرار گرفت. بازیکنان 
ین  ا مید  ا ر  ا ید د ر  کتو ا تر
باشگاه با فولاد را از نزدیک 

کردند.  تماشا 

تیم ملوان در حالی آماده دور 
لیگ  رقابت های  برگشت 
برتر می شود که این تیم به 
دنبال حفظ جایگاه ششمی 
و ثبت بهترین رتبه تاریخ این 

باشگاه است. 

جلسه ستاد مسابقات آسیایی 
ر  حضو با  ن  ها سپا ه  شگا با
مدیرعامل باشگاه و مسئولان 
 AFC داخلی و نیز نمایندگان
و فدراسیون فوتبال در محل 
ورزشگاه نقش جهان برگزار شد. 

ت
شــ

س نو
عک

        جلسه   تماشا آماده

گفتوگو

اردلان آشتیانی بازیکن سابق پرسپولیس در 
خصوص عملکرد تیم ملی فوتبال کشورمان در 

جام ملت های آسیا صحبت کرد. 
کامی تیم ملی فوتبال ایران در      درباره نا

جام ملت های آسیا، چه نظری دارید؟
 تیم ملی قبل از حضور در این رقابت ها هدفش 
کثر بازیکنانی که به این مسابقات  قهرمانی بود و ا
بردند، تجربه بالایی داشتند. انتظار مردم هم 
این بود که قهرمان شوند، چون تیم ملی برای 
که قهرمان  که تصمیم بگیرد  یک نفر نیست 
نشود. تیم ملی برای همه مردم ایران است؛ برای 
کارشناس، مربی، فوتبالیست، کسی که فوتبال 
را از تلویزیون می بیند و همه مردم در نتیجه 
گرفتن تیم ملی سهیم هستند. همه مردم ایران 
حق دارند که روی تیم ملی کشورشان تعصب 
داشته باشند، اما استراتژی که برای بازی های 
تیم ملی در نظر گرفته شده بود، حداقل در دیدار 
با قطر مناسب نبود و متأسفانه قهرمانی در جام 

ملت های آسیا را مُفت از دست دادیم. 
   در مورد قهرمانی قطر در جام ملت های 

آسیا، نظر شما چیست؟
 کشوری مثل قطر که 2 دوره پشت سر هم 
قهرمان آسیا می شود، از سالیان دور، روی فوتبال  
پایه سرمایه گذاری کرده  و ساختار و زیر ساخت 
ساختند. در فوتبال قطر مدیریت حرف اول را 
می زند و این مربی نبوده که یک تنه تیم را قهرمان 
کرده. تیم ملی قطر روی مسیری قرار گرفته که 
فدراسیون فوتبال این کشور برای بازیکنان و 
مربیان طراحی و ترسیم کرده بود و آنها روی آن 
قدم برداشتند. در فوتبال ایران هم ابتدا باید 
مدیرانی بگذارند که بتوانند به فوتبال کمک 
کنند. شخصی مثل صفایی فراهانی مرکز ملی 
فوتبال ایران را ساخت و بعد از سال ها نیز نامش 
روی این مرکز ماندگار است. ابتدا باید فلسفه 
فوتبال ایران مشخص شود که دنبال چه چیزی 
است و می خواهد با چه نوع سبکی بازی کند. 
از الان هم باید مدیران فوتبال ایران به دنبال 
زیرساخت باشند و به نظرم ساختن استادیوم 
و زمین تمرینی کار آنچنان مشکلی برای کشوری 
مثل ایران نیست. فوتبال ایران این توانایی را 
داشته که 3 دوره متوالی قهرمان جام ملت های 
کنون نیز می توانیم به راحتی  آسیا شود و هم ا
حرف اول را در فوتبال آسیا بزنیم، اما با این نوع زیر 
گر در جام ملت ها  ساخت و امکاناتی که نداریم، ا

نتیجه می گرفتیم اتفاقی بود. 
در  قلعه نویی  امیر  ابقای  درباره  و     

سرمربیگری تیم ملی چه نظری دارید؟
 قلعه نویی مربی باتجربه ای است و می تواند به 
اهداف مورد نظر فوتبال ایران دست پیدا کند. 
رفتن به رقابت های جام جهانی که کار راحتی 
است و اولین هدف صعود تیم ملی از گروهش 
به مرحله بعد جام جهانی خواهد بود. سپس 
تیم ملی باید هرچه زودتر جوان شود و جوانانی 
بیایند که به فوتبال ایران کمک کنند. انتخاب 
استعداد در کشوری که کلی بازیکن دارد، آنچنان 
کثر پست ها می توانند  کار سختی نیست و در ا

بهترین ها را به تیم ملی معرفی کنند. 

آشتیانی: 
قلعه نویی می تواند  به 

اهداف فوتبالی ایران برسد 

کنار گذاشتن قهرمان کشتی المپیک  
به خاطر عکس با یک پوستر خاص! 

ایسنا: قهرمان کشتی فرنگی المپیک توکیو به 
خاطر عکسی که با پوستر جهان بدون نازیسم 
انداخت از حضور در رویدادهای بین المللی 
محروم است. موسی اولیف، قهرمان بازی های 
المپیک توکیو به دلیل عکسی که در مقابل پوستر 
برای جهانی بدون نازیسم دارد، فعلا نمی تواند 
در مسابقات بین المللی شرکت کند. میخاییل 
مامیاشویلی، رئیس فدراسیون کشتی روسیه 
این موضوع را به تاس گزارش داد. مسابقات 
قهرمانی اروپا در حالی در بخارست رومانی برگزار 
می شود که اتحادیه جهانی کشتی به ورزشکاران 
روسیه و بلاروس اجازه داد تا در مسابقات شرکت 
کنند. مامیاشویلی گفت: حق خوری ادامه دارد. 
ما جلسه ای داشتیم و به من گفتند که موسی 
اولیف، قهرمان المپیک ما در حال حاضر حق 
ندارد در هیچ مسابقات بین المللی شرکت کند. 
واقعا نمی فهمم. آیا آن ها با جهانی بدون نازیسم 

مخالف هستند؟

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: هادی عقیلی مربی تیم فوتبال گل گهر در پاسخ به این 
پرسش که چرا این باشگاه با جدایی بازیکناینی چون علیزاده، 
تیکدری، عاشوری و تورس مخالفت کرد، گفت: چند باشگاه 
خواهان جذب این بازیکنان بودند و حتی نامه رسمی هم زدند، 
ولی وقتی بازیکنی جذب نکردیم، این عاقلانه نبود که با جدایی 
بازیکنان مان موافقت کنیم. مهم ترین موضوع این بود که باید 
شرایط تیم خودمان را در نظر بگیریم. عقیلی درباره شانس 
قهرمانی تیم های بیست وسومین دوره لیگ برتر خاطرنشان 
کرد: سه تیم بالای جدول شانس دارند، ولی نمی دانم شرایط 
پرسپولیس بعد از جدایی یحیی گل محمدی مثبت خواهد شد 
یا منفی. پرسپولیس در نیم فصل اول هم نشان داد که با تجربه 
بازیکنان و کادر فنی اش می تواند مدعی جدی باشد، ولی حالا باید 
منتظر زمان باشیم تا ببینیم آنها با تغییرات کادر فنی چه شرایطی 
پیدا خواهند کرد. سپاهان و استقلال هم دو مدعی جدی هستند. 
کتور هم در  آنها نسبت به پرسپولیس پُرمهره تر بوده و هستند. ترا
کثر بازی هایش یا برنده شد یا شکست خورد و نوسان  نیم فصل در ا

داشت، ولی آنها هم تیم خوبی هستند. 

بیــنالمــلل
  ماسیمیلیانو آلگری به دومین 
سرمربی باسابقه یوونتوس تبدیل 
شد. یوونتوس و اودینزه دوشنبه شب 
در هفته بیست وچهارم سری  آ به دیدار 
هم رفتند که بیانکونری در نهایت با یک گل 
کان از  مغلوب مهمانش شد. یووه با ۵3 امتیاز کما
رتبه دوم جدول اینترمیلانِ صدرنشین )۶۰ امتیاز( 
را تماشا می کند و اودینزه با پیروزی در این بازی 
دو پله صعود کرد و با 22 امتیاز به رتبه  پانزدهم 
مسابقه  این  در  آلگری  ماسیمیلیانو  رسید. 
به رکورد جالبی دست پیدا کرد و به دومین 
سرمربی باسابقه تاریخ یوونتوس تبدیل شد. 
سکان دار ۵۶ ساله بیانکونری در این مسابقه 4۰۵  
امین تجربه اش را به عنوان سرمربی روی نیمکت 
یوونتوس تجربه کرد و با رسیدن به رکورد مارچلو رومئو 
لیپی به دومین سکان دار باسابقه یوونتوس تبدیل 
شد. جووانی تراپاتونی با ۵9۶ بار هدایت یوونتوس در 

بازی های مختلف در این زمینه رکورددار است. 

 شکل بازی بعضی لژیونرها
به تیم ملی نمی خورد

تیم ملی فوتبال ایران باز هم فرصت حضور در دیدار پایانی جام 
ملت های آسیا را از دست داد. واقعاً متأسف شدیم، چون حق 
تیم ملی ایران صعود به فینال بود. نتایج فوتبال روی اشتباهات 
رقم می خورد و دیدیم که تیم هایی فینالیست شدند که پیش از 
شروع جام ملت های آسیا اصلاً به مخیله معدود افرادی می رسید، 
به خصوص تیم اردن که تا به حال نتوانسته بود در فینال این 
تورنمنت حضور پیدا کند. تمامی کشور های آسیایی روی تیم های 
خود با برنامه ریزی هدفمندی کار می کنند. ما هم می توانستیم 
جوانگرایی کنیم ولی فرصتی بود که به صلاح کادرفنی انجام نشد. 
حالا که انتخابی جام جهانی را داریم باید با نسل جدیدی شروع 
کنیم، چون فرصت برای این نسل تمام شد و با وجود زحماتی 
که کشیدند ولی جامی نیاوردند. باید نسل بعدی را بسازیم و 
خداحافظی شکوه مندانه ای کنیم با تمامی کسانی که تا پای 
جان زحمت کشیدند تا تیم ملی موفق شود. دلایل زیادی وجود 
داشت که اجازه نداد نسلی که وقت خداحافظی آنها از تیم ملی 
رسیده، حماسه سازی کنند. امیر قلعه نویی حرف خویی زد. شاید 
برخی بازیکنان بزرگ ما بزرگی نکردند. شاهد بودیم اکرم عفیف 
ستاره بودن را در تیم ملی معنی کرد. بازیکنی که در طول جام 
یکنواخت، بدون نوسان و با انگیزه ای مثال زدنی زحمت کشید، 
آقای گل مسابقات شد، وزنه، کلید و معیار اصلی قطر در شکست 
ایران و اردن بود تا این تیم برای دومین بار متوالی قهرمان جام 
ملت های آسیا شود و ۲۰ رده در رنکینگ فیفا بالا بیاید. با درصدی 
پایین تر، موسی التماری بود که عامل اصلی صعود اردن به فینال 
جام ملت ها شد. در هر دیدار جوری در زمین بازی می کردند که 
انگار آخرین بازی عمرشان است. برخی بازیکنان در حد و اندازه 
تیم ملی ایران بازی نکردند و زحمات دیگر مهره هایی که همه 
تلاش خود را کردند بی اثر شد. نسلی که وقت خداحافظی آنها 
رسیده می توانست با قهرمانی وداع کند، اما افسوس که چنین 
فرصتی از دست رفت. واقعیتی که نباید آن را مخفی کنیم این 
است که نسل بعدی تیم ملی ساخته نشده، ما هنوز جایگزینی 
برای ستاره هایی که ناچار شدند و در آینده می شوند تا از تیم ملی 
بروند، نداریم. اینجا باید به سرمربی تیم ملی حق داد. تیم ملی 
امید ما با وجود زحماتی که کشیده شد، اما به سادگی آب خوردن 
از انتخابی المپیک حذف شد و حتی به مرحله نهایی انتخابی 
نرسید، در بازی های آسیایی با شکست برابر هنگ کنگ نتوانست 
به جمع تیم های برتر برسد. نیاز به تلاش شبانه روزی داریم 
تا به کره جنوبی، ژاپن و عربستان برسیم، خیلی سخت است، 
چون کاربردی کار نکردیم ولی دور از دسترس نیست. مربیان 
آینده ساز، آنهایی که در رده های پایه کارنامه دارند نه آنهایی 
که سفارش می شوند، می توانند بازیکن سازی را آغاز کنند، 
چون بازیکنان مستعد بی شماری داریم که نیازمند آموزش، 
حمایت و راهبری هستند. به خدا تربیت نسل ستاره هایی، 
چون عابدزاده، بیرانوند، علی دایی، مهدوی کیا، باقری، عزیزی، 
طارمی و آزمون و آنهایی که برای سال های دور هستند مثل قلیچ 
خانی، کلانی، جباری، پروین، پورحیدری، بهزادی و حجازی ها 
خیلی دشوار است، اما غیرممکن نیست. در فوتبال اروپا و اخیراً 
در کشور های عربی، با بازیکنی شوخی ندارند. اگر خوب نباشند 
اصلًا با چنین بازیکنی قرارداد نمی بندند. با اسم، رسم و سفارش 
کاری پیش نمی رود، چون باشگاه بابت هزینه های که پرداخت 
می کند از بازیکن کار می خواهند. قشنگ تر این است که بعضی 
از لژیونرها، شکل بازی شان به تیم ملی نمی خورد. مثلًا مهدی 
قائدی شایستگی بسیار زیادی دارد. حق او بیش از این بود تا برای 
تیم ملی به میدان برود ولی صلاحدید کادرفنی چیز دیگری بود. 

البته ما نمی دانیم او در چه وضعیتی بوده است. 

علیرضانیکبختواحدی
کارشناسفوتبال

مسعود اقبالی:  تیم ملی نمی توانست ۴ پاس بدهد!
مسعود اقبالی مدرس ارشد کنفدراسیون 
وجود  با  که  است  معتقد  آسیا  فوتبال 
زیرساخت های نامناسب در فوتبال ایران فرقی 
نمی کند که امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی 

باشد یا الکس فرگوسن!
   عملکرد تیم ملی 

مسعود اقبالی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
جام  در  ایران  فوتبال  تیم ملی  عملکرد 
ملت های آسیا و حسرت صعود به فینال این 
دوره از مسابقات با باخت مقابل قطر در مرحله 
نیمه نهایی، اظهار کرد: برای اینکه تیم ملی 
فوتبال یک کشور بتواند در هر تورنمنتی موفق 
باشد، باید از زیرساخت های مناسب برخوردار 
باشد و بازیکنانی داشته باشد که در زمینه 
کتیکی، تکنیکی، فیزیکی، ذهنی و روانی  تا
سطح بالایی دارند و می توانند شش تا هفت 

بازی متوالی به میدان بروند. 
   گروه آسان؟

وی با بیان اینکه گروه تیم ملی در قیاس 
با سایر گروه ها، تقریبا گروه آسانی به شمار 
می رفت، بیان کرد: در دور گروهی جام ملت ها 
با وجود مهره های خوب که حدود ۷۰ درصد 
آنها لژیونر بودند، عملکرد خوبی نداشتیم و 
تیم ملی با حرکتی سینوسی خود را به دیدار 
ژاپن رساند و در این دیدار بهترین عملکرد 
خود را با استراتژی درست در فاز میانی، 
پرسینگ شدید و دوندگی بالای بازیکنان به 
نمایش گذاشت و به تیم حریف اجازه نداد 
که به یک سوم دفاعی تیم ملی نزدیک شود. 
مدرس ارشد AFC با بیان اینکه »تیم ملی 
در این تورنمنت از 1۵ تا 1۶ بازیکن به طور 
کامل استفاده کرد،« اظهار کرد: بعضا به دلیل 

تحلیل نادرست و تعویض های نامناسب، 
کار تیم ملی به سختی پیش رفت و توانستیم 
خود را به مرحله حذفی برسانیم. باید بدانید 
گر یک تیم تا مرحله حذفی بتواند خود را  که ا
از آسیب دیدگی بازیکنان حفظ کند، با عدم 
اخراج و اخطار و در کل محرومیت روبه رو 
نشود، آمادگی جسمانی خود را در بهترین 
سطح نگه دارد و با تعویض های مناسب 
توان تیم را تقسیم کند، می تواند به راهیابی 
به مراحل نیمه نهایی و نهایی امیدوار باشد. 
وی ادامه داد: تیم ملی اما در بازی های مرحله 
گروهی فوتبال خوبی به نمایش نگذاشت 
و به رغم برد در سه دیدار ابتدایی، فوتبال 

خوبی بازی نکرد. 
   کادر فنی 

مدرس ارشد کنفدراسیون فوتبال آسیا با 
اشاره به اینکه »برای سعید الهویی زود بود 
که در مقطع زمانی فعلی به تیم ملی برسد،« 
گفت: شاید وی از نظر تئوریک اطلاعاتی 
داشته باشد اما بحث عملی کاملا متفاوت 
است. باید یک مربی به صورت عام از جوهره 
فوتبال برخوردار باشد و در سطح بالایی به 
میدان رفته باشد اما چنین مسائلی در مورد 
گر تمام این  این مربی وجود نداشت و حتی ا
مسائل را نادیده بگیریم، مهم ترین نکته این 
است که دستیاران وی بتوانند در بزنگاه ها و 
لحظات حساس به کمک سرمربی تیم ملی 
بیایند که این اتفاق در تیم ملی فوتبال ایران 
رخ نداد! اقبالی با اشاره به اینکه »گویا سعید 
الهویی بیشتر به مقوله پیشرفت و توسعه 
تیم ملی توجه دارد تا پیروزی و کسب عنوان 
قهرمانی،« گفت: صحبت از مفاهیم فوتبال 

چیزی نیست که بتوان آن را دستاورد تلقی 
که از این مفاهیم در  کرد، مهم این است 
که تیم ملی  فوتبال بهره برد و باید بدانیم 
فرصت های زیادی را از دست داده و بازیکن 
خوبی مانند مهدی طارمی که در سطح اول 
فوتبال به میدان می رود، بیش ترین فرصت 
را بین بازیکنان جام ملت های آسیا از دست 

داده است. 
   آشفتگی 

کید بر اینکه »استفاده از بازیکنان  وی با تا
مسن در تیم ملی طی یک تورنمنت فشرده 
قابل مقایسه با بهره بردن از بازیکنان جوان 
نیست و نمی تواند کارایی یک تیم با میانگین 
سنی پایینی را داشته باشد،« عنوان کرد: تیم 
کتیکی دچار آشفتگی بود   ملی بعضا از نظر تا
و شاهد بودیم که در برخی مواقع بازیکنان 
حتی دفاع فردی را فراموش می کردند و در 
دفاع تیمی تمرکز خود را از دست داده بودند؛ 
زمانی که تیم ملی عقب می افتاد متاسفانه 
کتیکی می شدیم در حالی  دچار آشفتگی تا
که فوتبال دنیا به این نقطه رسیده که در طول 
9۰ دقیقه شکل و سازمان دفاعی خود را حفظ 
کند. مدرس ارشد کنفدراسیون فوتبال آسیا 
کتیکی در  با اشاره به اینکه »تیم ملی از نظر تا
کتیکی نرسیده  جام ملت های آسیا به بلوغ تا
گر قصد داریم تیم ملی  کرد: ا بود،« اظهار 
موفقی داشته باشیم باید از قاعده هرم کار را 
درست کنیم و با اضافه کردن بازیکنان جوان 
که در باشگاه های فوتبال ایران حضور دارند، 
طی زمان مناسب باقی مانده تا جام جهانی 
با تیمی خوب به جام جهانی برویم. باید 
بتوانیم این بازیکنان جوان را در مقاطع 

زمانی کوتاه و پرتعداد به صورت مینی کمپ 
کتیکی  دور هم جمع کنیم و برنامه های تا
دفاعی و هجومی تیم ملی را به آنها گوشزد 
کنیم و بتوانیم درک مناسبی از مفاهیم و 
استراتژی های فوتبالی تیم ملی ایجاد کنیم. 
کنفدراسیون فوتبال آسیا با  مدرس ارشد 
اشاره به اینکه »طبق آمار تیم ملی بعضا در 
زمین خود نمی توانست چهار پاس متوالی را 
در خط دفاعی بدهد،« تصریح کرد: در حال 
حاضر فوتبال دنیا به سمتی رفته که حدود 
1۵ پاس در یک سوم دفاعی داده می شود 
تا یک روزنه ایجاد شود، این درد بزرگی است 
که تیم ملی ما در این تورنمنت نمی توانست 
سه، چهار پاس متوالی داشته باشد در حالی 
که تیم های درجه دو و سه آسیا نیز از ما بهتر و 

منطقی تر فوتبال بازی می کردند. 
    هرج و مرج باشگاهی در فوتبال ایران 

ج  مر و  ج  »هر اینکه  به  اشاره  با  اقبالی 
کم  باشگاهی در فوتبال ایران در تیم ملی حا
بود،« اظهار کرد: باید 1۵ سال برنامه  ریزی 
مدون و صحیح داشته باشیم تا بتوانیم به 
که سطح اول فوتبال آسیا به آن  نقطه ای 
رسیده، برسیم. شاید بتوانیم در یک مسابقه 

ژاپن را ببریم ولی در طول 1۰ بازی بازنده 
خواهیم بود. وی افزود: دیدید قطری ها با 
برنامه  ریزی صحیح، الگوی تهاجمی بسیار 

خوبی داشتند و در نهایت نیز توانستند 
قهرمان شوند. فوتبال آسیا دارای چند 

قدرت سنتی است اما برخی تیم ها نظیر 
قطر توانسته اند خود را به سطح تیم های 
ایران، عربستان، ژاپن، کره جنوبی و استرالیا 

برسانند و دو دوره متوالی قهرمان شوند. 

سازمان خصوصی سازی: مجمع دیگری تشکیل دهیم 
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